

BEHIND

YOUR TRAVEL

IN PERSON & LIVESTREAM EVENT

26 OCTOBER 2023



Peigi Rodan, Sustainability Manager, Withlocals

Peigi Rodan is the Sustainability Manager at Withlocals, bringing a wealth of experience from her seven-year tenure in the travel industry. With a background in business management and tourism from RGU in Scotland, Peigi's profound interest in sustainability and tourism forms the core of her professional identity. Driven by her desire to make the world a better place through responsible travel, Peigi found her perfect fit at Withlocals. Beyond her role, she's an ardent outdoors enthusiast, often found hiking, biking, and running. Within Withlocals, Peigi has implemented strategies & created processes and guidelines to work towards her goal at Withlocals, of making it the number one platform for those who want to book travel experiences that benefit people, places & the planet.

Peigi Rodan est responsable du développement durable chez Withlocals. Elle a acquis une grande expérience au cours des sept années qu'elle a passées dans l'industrie du voyage. Avec une formation en gestion d'entreprise et en tourisme de RGU en Écosse, l'intérêt profond de Peigi pour le développement durable et le tourisme est au cœur de son identité professionnelle. Poussée par son désir de rendre le monde meilleur grâce à des voyages responsables, Peigi a trouvé sa place idéale chez Withlocals. Au-delà de son rôle, elle est une fervente adepte des activités de plein air, qu'elle pratique souvent en randonnée, à vélo ou en course à pied. Au sein de Withlocals, Peigi a mis en place des stratégies et créé des processus et des lignes directrices pour atteindre son objectif : faire de Withlocals la plateforme numéro un pour ceux qui souhaitent réserver des expériences de voyage bénéfiques pour les personnes, les lieux et la planète.